
Styrelseprotokoll Styrelsemöte 11/12-2018 

Närvarande: Josephine Bordi, Armin Draganovic, Roger Thurhagen, Lennart Fridéhn, 

Regina Nobis 

Frånvarande: 

§1 Mötets öppnande 

Ordföranden öppnar välkommen och hälsar alla välkomna. Styrelsen passar på att välkomna 

Regina Nobis till styrelsen.  

§2 Godkännande av föregående mötesprotokoll 

Föregående protokoll gås igenom och godkänns.  

§3 Rapporter/ check out  

• Lås radgarage- klart? 

Radgaragen är klara bortsett från de som har bytt till egna lås. 

• Lussefika 

Deltagandet från medlemmarna var begränsat men väldigt uppskattat utav de som 

närvarade. Styrelsen kommer se över utskicket till nästa år. 

• Snökäppar finns det, påfyllt? 

Snökäppar är inköpta och påfyllda i båda gemensamhetsförråden. 

• Fönstertvätt, uppföljning från förra mötet 

Styrelsen kommer titta på alternativ till första kvartalet 2019. 

§4 Skrivelser/mail  

Inga inkomna skrivelser. 

§5 Dagens  

• Snöröjning – klart 

Avtalet med Trollhättans sprutmåleri och service är klart. 

• Planering 2019 



Styrelsen påbörjar planeringen för 2019. 

• Verksamhetsberättelse 

Verksamhetsberättelsen är påbörjad. 

§6 Ekonomi  

• Ekonomisk rapport – gärna en genomgång av nuläget 

Ekonomin ser bra ut och inga större förändingar.  

• Bokslut, revision 

Kassören tar kontakt med revisorerna. 

• Ekonomiska beslut  

Inga ekonomiska beslut. 

§7 Övriga frågor 

Inga övriga frågor.  

§8 Nästa möte  

• 16/1-2019 kl 18:00 

 

 

--------------------------------------------  -------------------------------------------- 

Vid protokollet   Justerare 


